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a r m a n m e l i . i r

 از  نتایج تیم ملی تکواندو 
راضی  نیستیم

ایسنا: رئیس ســـازمان تـیم های ملی 
با ابراز نارضایتی از نتایج تیم ملی تکواندوی 
مردان در رقابت های قهرمانی آسیا، گفت: با 
توجه به حمایت همه جانبه ای که فدراسیون 
تکواندو از تیم ملی داشت، انتظار داشتیم نتایج 
بهتری کسب شود.  آرش فرهادیان اظهارکرد: 
عملکرد ما در بخش بانوان خوب بود و برای 
نخستین بار عنوان نایب قهرمانی آسیا را به دست 
آوردیم، هر چند شایستگی کسب مدال های 
خوشرنگ تر را نیز داشتیم. اما در بخش مردان 
اصلا از نتیجه راضی نیستیم و عملکردمان 
خوب نبود. حتما بررسی های کارشناسی در 
این باره صورت می گیرد تا ببینیم اشکال کار 
در کجاست. با توجه به اینکه فدراسیون هر 
آنچه در توان داشته برای حمایت از تیم ملی 
به کار گرفته است، انتظار کسب نتیجه بهتری 
از تیم مردان داشتیم. رئیس سازمان تیم های 
ملی تکواندو، افزود: نمی خواهم نتیجه به دست 
آمده را توجیه کنم اما مثلا درباره امیرمحمد 
بخشی که در فینال شکست خورد، او بازیکنی 
کاملا  قدرتی است که تا لحظه آخر می جنگد 
اما احساس کردم در فینال ضعف بدنی داشت. 
وقتی با او صحبت کردم گفت با توجه به اینکه 
۲ مرتبه تست کرونایش مثبت شده و مدتی 
در قرنطینه بوده، این موضوع بر روی عملکرد 
او تاثیر منفی داشته است. البته در این میان 
عملکرد برخی نفرات مثل سروش احمدی 

اصلا قابل دفاع نیست.

خارجازمستطیلسبز

 واکنش »کین« 
به تعویض  برابر »اسکاتلند«

کاپیتان تیم ملی فوتبال انگلیس تساوی 
برابر اسکاتلند را عادلانه دانست. او از تعویض 
در این بازی ناراحت نیست. جدال تیم ملی 
فوتبال انگلیس برابر اسکاتلند برنده نداشت 
و بازی با تساوی بدون گل به پایان رسید. 
هری کین گفت: نتیجه عادلانه بود. اسکاتلند 
به خوبی دفاع کرد و اجازه خلق موقعیت را به 
ما نداد. با یک امتیاز دیگر می توانیم به دوربعد 
صعود کنیم و این هدف اصلی ماست. باید این 
بازی را فراموش کرد و به بازی بعدی فکر کرد. 
او در واکنش به تعویضش افزود: این بخشی از 
فوتبال است. سرمربی تیم احساس کرد که 
باید بهترین تصمیم را بگیرد و باید آن را قبول 
کرد. »کین« اضافه کرد: بازی سختی بود. قطع 
توپ های حریف در بهترین زمان بود. اسکاتلند 
هم برای نجات خود جنگید. یک بازی بزرگ 
دیگر برابر چک داریم. می خواهیم دورنخست 
را به بهترین شکل به پایان رسانیم. قبول دارم 
که تساوی نتیجه خوبی نیست اما یک امتیاز 

هم باعث صعود ما می شود.

خـــبر

یادداشــت

سوپرجام فوتبال ایران بین تیم های تراکتور و پرسپولیس 
برگزار می شود. پرسپولیس تیم بسیارخوب و آماده ای است و 
بازیکنان ملی پوش این تیم در رقابت های انتخابی جام جهانی از 
نفرات برجسته بودند. اگرچه بیشتر بازیکنان این تیم بیش از ۲۰ 
روز است که در کنار یکدیگر تمرین نکرده اند اما سطح هماهنگی 
بازیکنان تیم پس از گذشت چند دقیقه به شرایط خوب گذشته 
بازمی گردد. مصدومیت کمال کامیابی نیا و وحید امیری که از 
بازیکنان تاثیرگذار پرسپولیس هستند، نمی تواند در روند این 
تیم تاثیر منفی بگذارد، چراکه بازیکنان باکیفیتی در تیم یحیی 
گل محمدی حضور دارند که می توانند جای خالی این دو مهره 
کلیدی را پرکنند. این موضوع در بازی های قبلی به اثبات رسیده 
است. حریف پرسپولیس در سوپرجام تیم تراکتور است. تراکتور 
تیم جوان و باانگیزه ای است. با توجه به اینکه ملی پوشان بسیار 
کمی  در تیم ملی داشت، در این مدت اکثر بازیکنان این تیم با 
یکدیگر تمرین کرده اند و اردوهای مختلفی را برای کسب قهرمانی 
در سوپرجام پشت سر گذاشته اند. تمامی  بازیکنان تراکتور آماده 
مسابقه هستند و با این حال فکر نمی کنم مقابل پرسپولیس 
حرفی برای گفتن داشته باشند چرا که سرخ پوشان تهران در 
چند فصل اخیر آماده ترین تیم ایران بودند و در تمامی  خطوط 
مهره های توانمندی حضور دارند. فکر می کنم پرسپولیس بتواند 
در ۹۰ دقیقه کار را تمام کند. با توجه به جدایی اشکان دژآگه 
و مسعود شجاعی تجربه تیم تراکتور در مقابل جوانی این تیم 
کاهش پیدا کرده، ولی بازیکنان آینده دار این تیم حداکثر تلاش 
خود را خواهند کرد تا بتوانند به پیروزی دست یابند. جوان های 
باانگیزه تراکتور در لیگ قهرمانان آسیا بازی های خوبی انجام دادند 
ولی پرسپولیس ثابت کرده شرایط بهتری دارد و به نظرم با فتح 

سوپرجام ویترین افتخارات این تیم پربارتر می شود.

پرسپولیس قهرمان سوپرجام می شود

    پاسخ
سرخیو راموس، کاپیتان 34 ساله و سابق رئال مادرید بالاخره 
بعداز 16 سال از این باشگاه جدا شد و هنوز تکلیف تیم بعدی او 
روشن نشده است. اما به نظر می رسد هنوز هم سرخیو راموس 
تعصب خود را روی رئال مادرید حفظ کرده و به همین علت پاسخ 

رونالدینیو را داده است.

        آقای گل 
پاتریک شیک، مهاجم گلزن »چک« در بین این همه ستاره 
بزرگ، فعلا آقای گل رقابت های یورو 2020 محسوب می شود. 
پاتریک شیک با زدن 3 گل در 161 دقیقه و 2 بازی، بالاتر از 
بازیکنان 2 گله ای چون یارمچوک، کریس رونالدو  و... در صدر 

جدول بهترین گلزنان قرار دارد.

            رکورد
کریس رونالدو به اولین شخص در جهان تبدیل شد که به مرز 
300 میلیون دنبال کننده در اینستاگرام رسیده است. رونالدو 
همچنین پردرآمدترین فرد »اینستا«ست. در »اینستا«، تنها 
یک صفحه دنبال  کننده های بیشتری دارد که آن هم صفحه خود 

اینستاگرام است.
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کاظم محمودی پیشکسوت تراکتور که سابقه 
حضور در استقلال را نیز دارد در مورد دیدار 
سوپرچام بین تیم های پرسپولیس و تراکتور 

صحبت کرد. 
را چگونه ارزیابی می کنید؟  وضعیت تراکتور قبل از دیدار سوپرجام 
تراکتور با تغییراتی که در کادرفنی و بازیکنان 
خود داشته، رفته رفته به هماهنگی لازم دست 
می یابد. این تیم در رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا بازی های خوبی را ارائه کرد و اگرچه از 
گردونه جام حذفی کناررفته؛ ولی شکل تیمی 
تراکتور به مرور زمان بهتر از گذشته شده است. 
بدون تردید در دیدار سوپرجام نباید به رده بندی 
تیم ها در جدول استناد کرد. تراکتور همواره 
مقابل پرسپولیس و استقلال نتایج قابل قبولی 
به دست آورده و در این دیدار هم حداکثر تلاش 
خود را خواهد کرد تا با نتیجه ای مناسب از زمین 

خارج شود.
کرونا باعث شده تا این دیدار بدون تماشاگر 

برگزار شود! 
اگر بازی سوپرجام با حضور تماشاگران برگزار 
شود، به سود فوتبال خواهد بود. نبود هواداران دو 
تیم به خصوص به تراکتور بیشتر لطمه می زند 
چون این تیم در ورزشگاه آزادی مهمان است و 
با حمایت هوادارانش می توانست رقابتی مساوی 
با پرسپولیس داشته باشد. باید دید سازمان لیگ 
می تواند مجوز برگزاری با حضور تماشاگران 
را در آینده بگیرد. پرسپولیس به خاطر اینکه 
بیش از نیمی از بازی های خود را در ورزشگاه 
آزادی برگزار می کند، شرایط بهتری نسبت به 

تراکتور دارد. 
رسول خطیبی، سرمربی جوان و باتجربه ای   در مورد عملکرد خطیبی چه نظری دارید؟

است که توانسته پرسپولیس را در کسوت سرمربی 
آلومینیوم شکست دهد و البته که با ماشین سازی 
نیز به این موفقیت دست یافته است. او باید در این 
بازی حساس آرامش را به تیم خود تزریق کند تا 
بازیکنان سرخ پوش تبریزی بتوانند در مصاف با 
سرخ پوشان تهران نتیجه مناسبی کسب کنند. 
رسول خطیبی باید بتواند اتفاق مهمی را رقم بزند 
و پرسپولیس را در ورزشگاه آزادی شکست دهد تا 

تراکتور بتواند فاتح سوپرجام شود.

گفتوگو

فوتبالداخلی
تسنیم: استقلال تنها نماینده کشورمان و سومین نماینده غرب 
آسیا در میان برترین باشگاه های قاره کهن در دهه گذشته میلادی 
محسوب می شود فدراسیون بین المللی آمار و تاریخ فوتبال به 
معرفی بهترین باشگاه های دهه گذشته میلادی )سال های ۲۰11 
تا پایان سال ۲۰۲۰( پرداخت که بارسلونا در صدر این رده بندی 
قرار دارد. رئال مادرید، بایرن مونیخ، پاری سن ژرمن و اتلتیکومادرید 
در رتبه های دوم تا پنجم جای گرفته اند. در قاره آسیا هم استقلال، 
تنها نماینده کشورمان میان 1۰ تیم برتر قاره کهن به شمار می رود.

و  مالی  از شرایط  استقلال  فوتبال  تیم  بازیکن  ایسنا: 
پرداختی های باشگاه رضایت زیادی ندارد. تیم فوتبال استقلال 
این روزها بازهم دچار مشکلات زیادی شده است و بحران مالی 
در این تیم باعث شده آبی پوشان با چالش های زیادی دست وپنجه 
نرم کنند. در این مدت بازیکنان زیادی در شرایط مبهمی  قرار 
گرفتند که از مهمترین این بازیکنان می توان به فرشید اسماعیلی 
اشاره کرد که به علت اعتراض به وضعیت پرداختی ها، به تمرین 
استقلال نمی آید تا به نوعی حضورش در جمع آبی پوشان را تحریم 
کرده باشد. یکی دیگر از بازیکنانی که این روزها، رضایت چندانی 
از وضعیت استقلال ندارد، ارسلان مطهری است. این بازیکن با 
وجود اینکه همچنان در اعتراض زیادی به شرایط نکرده است 
اما از وضعیت مالی و پرداختی های انجام شده رضایت چندانی 
دارد. مطهری قصد دارد پس از پایان فصل و بررسی های موجود، 
با مدیران استقلال مذاکره کند و اگر بر سر مطالبات و تمدید 
قرارداد با استقلال به توافق نرسد از استقلال جدا می شود. این 
بازیکن همچنین تمایل زیادی به تعویق این مذاکره ندارد و برای 
روشن شدن تکلیفش، زمان زیادی به مدیران باشگاه استقلال 

نخواهد داد.

 در ادامه مرحله گروهی رقابت های کوپاآمه ریکا ۲ بازی 
برگزار شد. ابتدا شیلی به مصاف بولیوی رفت و توانست با تک 
گلی که بریرتون به ثمر رساند به پیروزی دست پیدا کند و 
سه امتیاز را به دست آورد. تک گل آرژانتین را رودریگز روی 
پاس لیونل مسی به ثمر رساند. در این گروه آرژانتین با ۴ 
امتیاز صدرنشین است و شیلی هم ۴ امتیازی است. کمیته 
برگزاری این رقابت های کوپاآمه ریکا مسی را به عنوان بهترین 
بازیکن این دیدار انتخاب کرد. او در دیدار قبلی برابر شیلی 
هم بهترین بازیکن شده بود. سرمربی تیم ملی فوتبال آرژانتین 
که تیم تحت هدایتش بامداد شنبه به وقت تهران موفق شد در 
دومین بازی خود در چهل وهفتمین دوره مسابقات فوتبال 
جام ملت های آمریکای جنوبی )کوپاآمه ریکا ۲۰۲1( در کشور 
برزیل با نتیجه یک بر صفر اروگوئه را از پیش رو بردارد و اولین 
برُد خود در این رقابت ها را تجربه کند، پس از این دیدار گفت: 
صادقانه باید بگویم که ما در بازی قبلی مان مقابل شیلی هم 
شایسته کسب پیروزی بودیم )دیداری که با تساوی یک ـ 
یک پایان یافت(. اگر در این بازی سناریوی مشابه بازی قبلی 
رخ می داد، واقعا عصبانی می شدیم. ما حملات اروگوئه را هم 
با تلاش زیادمان تحمل کردیم. در این بازی مستحکم بودیم 
و اروگوئه به سختی توانست دروازه ما را تهدید کند که این 
نکته خیلی خوبی است. وی همچنین در خصوص انجام چهار 
تعویض اظهارداشت: به خاطر ویژگی های حریفمان دست 
به این تعویض ها زدم؛ این در حالی است که ما دوشنبه شب 
)بامداد سه شنبه به وقت تهران( یک بازی دیگر )با پاراگوئه( در 
پیش داریم و باید این را هم لحاظ می کردیم. سرمربی آرژانتین 
همچنین در تمجید از فوق ستاره تیمش که در این بازی یک 
پاس گل داد و برای دومین بازی متوالی به عنوان بهترین بازیکن 
زمین انتخاب شد، خاطرنشان کرد: مسی در این بازی پرتلاش و 
متعهد بود و نه تنها مسی، بلکه کل تیم وقتی این پیراهن را به تن 
می کنند، این طور هستند. این برُد به ما آرامش داد، چون مقابل 

رقیب بزرگی به برتری رسیدیم.

بینالملل

سرمربی جدید تیم فوتبال رم گفت: فرصت کاری که برای 
هدایت »جالوروسی« به دست آوردم، مرا را به بازگشت به دنیای 

مربیگری ترغیب کرد.
  چالش

 ژوزه مورینیو که ماه گذشته با قراردادی سه ساله به عنوان 
جانشین هموطنش پائولو فونسکا هدایت جالوروسی را 

برعهده گرفت، اعتراف کرد که با قبول این مسئولیت 
خودش را به چالش بزرگی کشیده است. مورینیو 
اظهارکرد: آنها واقعا مرا می  خواستند. تقریبا همه 
چیز آنی رخ داد، اینکه من تاتنهام را صبح ترک 
کردم و رم عصر همان روز با من تماس گرفت. آنها 
نشان دادند که واقعا مرا می خواهند و هدف داشتند. 

از زمانی که قبول کردم مربی رم شوم، بعضی اوقات 
همان احساسی به من دست می دهد 

که در دوره قبلی حضورم در ایتالیا 
ایتالیایی  شور  همان  داشتم، 
که وقتی پای فوتبال به میان 

می آید، ایجاد می شود. »رم« 

مالکانی جدید دارد که به شیوه ای بسیار متواضعانه پی بردند 
فصلی تازه در زندگی حرفه ای حیرت آور آنها آغاز شده، فصلی 
که در آن نیاز بود از یک نفر با تجربه زیاد کمک بگیرند. وی 
ادامه داد: بسیار بی ریا و بی پرده با من صحبت کردند و من هم 
بلافاصله پس از آن ملاقات با آنها، احساس کردم شوری که 
برای مربیگری در فوتبال داشتم در من زنده شد. به همین دلیل 
خیلی به پیشنهادشان فکر نکردم چون آنها در همان 
ابتدا با رویکردشان مرا تحت تاثیر قرار دادند. واقعا 

رویکردشان را دوست داشتم.
  رویکرد  باشگاه

مورینیو در پاسخ به ایـــن ســوال که آیا رویکرد 
باشگاه واقعا آنقدر که می گوید در انتــخـــاب 
مقاصدش برای مربیگری تاثیرگذار است، اشاره ای 
به دوران کم فروغش در منچستریونایتد و تاتنهام 
کرد و ادامه داد: گاهی اوقات مرتکب 
اشتباه می شوم. همیشه پروژه های 
مناسبی را برای کارکردن انتخاب 
نکرده ام و شاید هم در مورد 

مسیری که برخی پروژه ها پیش می رویم قرار دادند، گمراه شدم. 
یا خودم مرتکب اشتباهاتی شدم یا به شیوه ای غیرصادقانه برای 
پذیرش کاری که نباید می پذیرفتم گمراه شدم اما در نهایت 
نتیجه هردوی آنها یکسان بوده است. چیزهایی که می گویم 
حرف های من نیست، حرف های کسی است که خیلی خیلی از 
من مهمتر است. او می گوید هر انسانی که هدف و انگیزه دارد، 
هرگز پیر نمی شود. سرمربی رم تاکید کرد: هنوز باور نمی کنم 
که 3۰ سال تجربه کار در فوتبال حرفه ای دارم یا اینکه 58 ساله 
شده ام چون همیشه در حال بروزکردن انگیزه هایم بوده ام. 
زمانی به منچستریونایتد رفتم که این تیم در دوره  گذار بود، اگر 
نگویم در دوره افت. به تاتنهامی رفتم که تاریخچه ای غنی برای 
قهرمانی نداشت. حالا به رمی آمده ام که مالکانی جدید دارد اما 
چیزی که باعث شد پیشنهاد این تیم را قبول کنم، احساس 
همدلی بود که بلافاصله پس از صحبت با مالکان و مدیران این 
تیم به من دست داد و باعث شد آتش و شور و انگیزه ای که برای 

این کار دارم، فورا درونم شعله ور شود.
  ماموریت

مورینیو تصریح کرد: در رم یک ماموریت دیگر را ادامه 
می دهم. می گویم غیرممکن چون مردم فقط به یک شیوه به 
من نگاه می کنند و در چشمان شان می توان خواند که فقط به 
یک شیوه مرا مربی موفقی برای این تیم خواهند دانست و آن 
هم قهرمانی است. همیشه می گویم که اگر قرار بود به پرتغال 
بروم تا مربی بلننسس شوم و چیزی جز قهرمانی کسب کنم، 

قطعا نام چیزی که به دست می آوردم را قهرمان نمی گذاشتم.

ژوزه  مورینیو:

درباره انتخاب »یونایتد« و »تاتنهام«  اشتباه کردم

عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال مذاکره با گزینه هایی مثل 
کارلوس کی روش و گابریل کالدرون را گمانه زنی رسانه ای دانست. 
»احسان اصولی« اظهارداشت: نتایجی که در بحرین کسب شد 
نشان از غیرت و ظرفیت فوتبال کشورمان بود، ضمن آنکه ستاره های 
تیم ملی با درخشش در چهار مسابقه با دعای خیر مردم موفق شدند 
تیم را به عنوان سرگروه به دور بعد مسابقات هدایت کنند. وی افزود:  
امیدوارم ما به درجات بالاتر و موفقیت های چشمگیرتر برسیم و در این 
بین کادرفنی و بازیکنان سرمایه های گرانبهای ما محسوب می شوند و 

همانطور که اشاره کردم، می خواهیم از این ظرفیت به بالاترین میزان 
برای رشد و توسعه در فوتبال کشور استفاده کنیم.  عضو هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال در خصوص شایعاتی که پیرامون پایان قرارداد دراگان 
اسکوچیچ با فدراسیون فوتبال مطرح شده است، اعلام کرد: تا آنجایی که 
من در جریان هستم قرارداد اسکوچیچ با تیم ملی به اتمام رسیده اما 
تصمیم گیری در مورد ادامه همکاری با وی در نشست هیات رئیسه با 
اطلاعات فنی و داده هایی که در اختیار ما می گذارند صورت خواهد 
گرفت. اصولی گفت: ما هر تصمیمی که بخواهیم بگیریم در نشست 

هیات رئیسه و با تفکر جمعی خواهد بود. وی در خصوص مطرح شدن 
اسامی چون »کی روش«، »کالدرون« و »برانکو« برای هدایت تیم ملی 
فوتبال افزود:  این اسامی گمانه زنی رسانه ای است. من به عنوان عضو 
هیات رئیسه و مقام مسئول در فدراسیون فوتبال می گویم که هیچ بحثی 
را در مورد اینکه چه کسی باشد یا نباشد مطرح نکردیم. هر نکته ای هم 
که توسط رسانه ها مطرح می شود قابل احترام اما گمانه زنی است. وی در 
پاسخ به این سوال که آیا اقدامات جدی برای بازپس گیری ساختمان 
فدراسیون از شرکت »شستا« صورت گرفته است یا خیر، گفت: اتفاقی که 
افتاده است روشن و حکمی هم که صادر شده قطعی و لازم الاجرا است. 
می دانید که این پول برای تامین منابع قرارداد »مارک ویلموتس« قرض 
گرفته شده و فدراسیون وقت هم زیربار آن رفته است، اما اینکه اختلافاتی 

در این زمینه وجود دارد باید در مراجع ذیصلاح رسیدگی شود. 

عضو هیات رئیسه فدراسیون:

مذاکره با »کی روش«  گمانه زنی رسانه ای  است

آرمان ملی: تیم های پرسپولیس و تراکتور در حالی امروز در 
دیدار سوپرجام به مصاف هم می روند که این دیدار همیشه در 
ابتدای فصل رقابت های فوتبال برگزار می شود. تیم های تراکتور 
و پرسپولیس به دنبال کسب اولین جام قهرمانی فصل جاری 
مسابقات هستند. تکلیف ۲ جام قهرمانی لیگ برتر و جام حذفی 

نیز تا چند هفته دیگر مشخص خواهد شد. 
  پیش بازی

در حالی که همواره بازی سوپرجام در پیش فصل برگزار 
می شود، اما طبق تصمیم سازمان لیگ  این بازی بعداز پایان 
مسابقات مقدماتی تیم ملی فوتبال و با قرعه کشی بین تیم های 
فوتبال پرسپولیس و تراکتور در ورزشگاه آزادی پیگیری خواهد 
شد.  پرسپولیسی ها در ابتدا اعتراض خود را نسبت به  برگزاری 
بازی سوپرجام به علت حضور تعداد زیادی از بازیکنان در تیم ملی 
فوتبال اعلام کردند؛ اما سازمان لیگ زمان این بازی را تغییر نداد 
و قرار است روز یکشنبه)امروز( برگزار شود. سرخپوشان پایتخت 
در 3 دوره سوپرجام در سال های ۹۶، ۹۷ و ۹8 قهرمان شدند 
و قصد دارند با پیروزی برابر تراکتور برای چهارمین بار قهرمان 
این دیدار شوند. شاگردان گل محمدی در آستانه بازی سوپرجام 
وضعیت خوبی دارند و با ۴8 امتیاز و تفاضل گل کمتر نسبت 
به سپاهان در رتبه دوم رقابت های لیگ برتر قرار دارند. بازی 
سوپرجام بدون تماشاگر برگزار می شود، اما پرسپولیسی ها در 
یک اقدام جالب بلیت مجازی به فروش می رسانند تا هوادارانشان 
با خرید بلیت بتوانند به تیم محبوبشان کمک مالی کنند. وحید 
امیری و کامیابی نیا به علت مصدومیت و فرشاد فرجی به علت 
محرومیت، غایبان پرسپولیس در این بازی هستند. علاوه بر 

این، رادوشوویچ دروازه بان کروات هم به علت پرداخت نشدن 
مطالباتش هنوز به ایران برنگشته است و در این بازی حضور 
ندارد. در آن طرف، تیم فوتبال تراکتور با قهرمانی در جام حذفی 
فوتبال برای اولین بار قرار است در سوپرجام بازی کند. شاگردان 
خطیبی وضعیت خوبی در جدول رده بندی لیگ برتر فوتبال 
نداشته و با 33 امتیاز در جایگاه ششم قرار دارند. تراکتوری ها 
قصد دارند با برتری برابر سرخپوشان پایتخت اولین قهرمانی 
خود را در سوپرجام به دست آورند تا دل هوادارانشان را شاد 
کنند. پیمان بابایی به علت مصدومیت از ناحیه همسترینگ، 
تنها غایب تراکتور در این بازی است؛ اما مابقی بازیکنان مشکلی 
برای بازی کردن ندارند. محمدرضا اخباری، دروازه بان ملی پوش 
تراکتور هم بعداز پایان بازی های تیم ملی فوتبال در مسابقات 
مقدماتی جام جهانی به تمرینات این تیم تبریزی برگشته است و 
می تواند درون دروازه تیمش در بازی سوپرجام قرار بگیرد. بازی 
رفت تیم های پرسپولیس و تراکتور در لیگ برتر نیز با نتیجه یک 

بر صفر به نفع سرخپوشان پایتخت به پایان رسید.
  صحبت های  خطیبی

سرمربی تیم فوتبال تراکتور تبریز گفت: تیمش در دیدار برابر 
پرسپولیس برای کسب جام به میدان می رود. رسول خطیبی 
پیش از دیدار تیمش برابر پرسپولیس در سوپرجام اظهارکرد: 
این دیدار برای هواداران دو تیم مهم است و در چند وقت اخیر 
بازیکنان با تمام وجود در تمرینات تلاش کردند. قطعا این را از 
طرف کادرفنی و بازیکنان به هواداران قول می دهم که تراکتور 
یک بازی زیبا و خوب و آن چیزی که هواداران می خواهند انجام 
بدهد. وی افزود: پیمان غبادی  مصدوم است و اکبر ایمانی 

هم مصدم بود که سه چهار جلسه  است که به ما اضافه شده و 
ان شاءا... هر بازیکنی درون زمین باشد با تمام وجود بازی خواهد 
کرد. نقطه ضعف و قوت پرسپولیس را می دانیم و قطعا با آنالیزی 
که انجام دادیم با تمام وجود برای کسب جام می رویم و با جام 

برمی گردیم.
  صحبت های  مطهری

حمید مطهری در نشست خبری پیش از دیدار تیمش مقابل 
تراکتور در سوپرجام فوتبال کشور اظهارداشت: واقعا دلتنگ 
هواداران هستیم. همانطور که به ما می گویند چقدر به تیم شان 
تعصب دارند، می خواهم بگویم این حس دلتنگی دوطرفه است 
و همه اعضای کادرفنی و بازیکنان این حس را به هواداران دارند. 
بازی با تراکتور یک تک بازی معمولی نیست. این بازی ای است 
که دو تیم که قهرمان ۲ جام شدند، باهم روبه رو می شوند. مربی 
تیم فوتبال پرسپولیس در مورد مصدومیت کامیابی نیا و وحید 
امیری در اردوی تیم ملی توضیح داد: زمانی که اسم تیم ملی و 
ایران می آید، واقعا اولویت ما تیم ملی و ایران است. من صعود 
تیم ملی را به بازیکنان و مردم تبریک می گویم. تیم ملی کار 
سختی داشت و صعودش کار فوق العاده ای بود. یک تبریک 
ویژه به بازیکنان خودمان می گویم، چون نقش کلیدی در 
تیم ملی داشتند. درست است دو بازیکن ما مصدوم شدند و کار 
ما سخت شد، ولی مشکلی نیست و اولویت تیم ملی بود. ما با 
توجه به تمرین تصمیم می گیریم از چه بازیکنی استفاده کنیم. 
»پرسپولیس در ۲۶ روز آینده ۶ بازی حساس در پیش دارد. چه 
برنامه ای برای این بازی ها دارید؟«، وی در واکنش به این سوال 
تصریح کرد: ما طراحی خیلی خوبی برای شش بازی آینده داریم 
که به زودی شروع می شود. ما باید آنقدر مقتدرانه و قوی عمل 
کنیم و جام را به هواداران هدیه بدهیم که در ادامه لیگ هم 
موفق باشیم. یعنی این جام می تواند به ما در ادامه مسیرمان 
هم کمک کند. ما در کادرفنی سعی کردیم کمتر حرف بزنیم و 
بیشتر عمل کنیم. برخلاف برخی دوستان که همیشه در مورد 
زمین و زمان، اسپانسر و مدیریت صحبت می کنند، ما سعی 
کردیم سرمان به کار خودمان باشد و بدون حاشیه کارمان را جلو 
ببریم. سعی می کنیم نهایت تلاش مان را در این دوره زمانی ۲5، 
۲۶ روزه داشته باشیم، چون دوره زمانی مهمی  برای قهرمانی در 
جام حذفی و لیگ برتر است. مربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره 
بحث جدایی کنعانی زادگان و اینکه آیا کادرفنی لیستی به باشگاه 
برای جذب بازیکنان جدید ارائه کرده است یا خیر، عنوان کرد: 
در اینکه بازیکنان پرسپولیس مشتری دارند، شکی نیست،  اما 
الان دوره مهمی  از فصل پرسپولیس است و این حرف ها کمکی 
به ما نمی کند. ما لیستی ندادیم و کاملا به بچه ها اعتماد داریم. 
الان اصلا شرایطش نیست که به این موضوعات فکر کنیم. در 
مورد کنعانی زادگان هم باید بگویم طبیعی است پیشنهاد داشته 
باشد. برای همه بازیکنان پیشنهاد هست، ولی با تمام وجود کار 
می کنیم و بعداز قهرمانی می شود در مورد این موضوع فکر کرد 

و حرف زد.

کاظم  محمودی: 
 »خطیبی« سابقه 

 برد مقابل 
پرسپولیس -  تراکتورپرسپولیس را دارد! 

سرخ های »تهران«  و  »تبریز«  به دنبال اولین جام فصل
پایانرأفت

کارشناس  فوتبال  


